
 

Verslag van de vergadering Stadsraad op 9 januari 2024 in verenigingsgebouw St. Pieter 
 
Aanwezig: Jan Mol (voorzitter); Dirk Appel (notulist); Jacco Spil;  Robert Gieling; Arie Slotemaker; 
Rika Hof-Lanjouw 
Gast: Siem Zeilemaker raadslid Morgen, Roel Braaksma raadslid gemeentebelangen, Hans Nipshagen 
voorzitter harddraverijverenging “Prins Hendrik”. 
 
Openbare vergadering: 
 
1. Opening: 

Jan heette iedereen welkom.   

Notulen van de vergadering van 12 december 2023 werden goedgekeurd.  

2. Er waren geen mededelingen. 
 

3. Ingekomen stukken: 
- Ontwikkelingen buitendijks parkeren. 

Dit punt werd besproken naar aanleiding van het feit, dat bestemmingsplanwijziging werd 
gepubliceerd. De deelnemers van de vergadering vonden het aspect veiligheid belangrijk ten 
behoeve van de gebruikers van dit aan te leggen buitendijkse parkeerterrein. In het 
bestemmingsplan is hierin niet voorzien. Hoewel de gedachte voor de hand zou liggen, dat de 
gemeente Medemblik – in de kosten – voor veiligheidsvoorzieningen zou moeten voorzien, 
werd door dhr. Zeilemaker en ook dhr. Braaksma verwoord, dat dit niet direct het geval zal 
zijn. Door hen werd aangegeven, dat het niet vreemd zou zijn en het ook in de praktijk 
voordoet, dat belanghebbenden, onder andere de eigenaren van bedrijfsbusjes met 
inventaris en andere belanghebbenden, voor een stuk veiligheid betalen. Zodat voor 
veiligheidsmaatregelen kan worden voorzien. 
Hoe dit er in de toekomst uit zal gaan zien is in deze fase van het proces niet duidelijk. 
 

- Bestemmingsplan DEK terrein. 
In dit onderwerp kwam naar voren, dat in de bouw van het appartementen complex nog 
geen duidelijkheid bestaat voor wat betreft de soorten woningen. 
 

- Start Olympia’s tour door Nederland in Medemblik. 
Op 20 maart 2024 zal deze wielerkoers met de eerste etappe starten en eindigen in 
Medemblik. Hiervoor wordt gevraagd om overleg met de organisatie met de MEVO en de 
Stadsraad. Het overleg wordt op 23 januari 2024 gehouden in het Wapen van Medemblik 
tussen 13-14 uur. 
 

 
4. Actualiteiten taakvelden: 
 Website: geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
 Contacten: geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
 Wonen, huisvesting:  geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
 Zorg en Welzijn:  geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
 



 Veiligheid en verkeer: geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
 Energietransitie: geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
 Duurzaamheid: geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
  

Toerisme:  
Jacco deelde mede, dat er geen brochure meer wordt uitgebracht over de stad Medemblik  
‘Rijk aan verhalen’. Hij vond dit geen goede zaak, mede gelet op het feit, dat er  
nu ten aanzien van het in de spotlights zetten van de toeristische trekpleisters in de Stad 
Medemblik geen gerichte documentatie wordt verspreid. 
Wel zal er een regionale brochure worden verspreid.  
 
De museale samenwerking in Medemblik gaat volgens Jacco wel goed. Idee is het om vanuit 
de gezamenlijke musea het vizier op de stad Medemblik gericht te krijgen. 
 

 Juridische zaken: geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
 Wijkschouwen: geen bijzonderheden of andere toe te lichten zaken. 
 
 
6. Rondvraag: 
 Siem Zeilemaker gaf aan in navolging op de notulen van de vorige vergadering, betreffende  

het gemeentelijk speelplaatsen-plan, dat er wordt gekeken naar meer uitdagende 
speelplaatsen. Verder is vastgelegd, dat de plaatsen waar nu speelplaatsen zijn gelegen, ook 
voor de toekomst deze bestemming houden. 
 
Hans Nipshagen reageerde op het artikel in het NHD, waarin de reactie van de voorzitter van 
de Stadsraad werd verwoord betreffende het niet langer kunnen houden van de lappendag 
op de ‘oude locaties’, op basis van advies van de Veiligheidsregio. 
Volgens Hans zou dan niets meer in de binnenstad kunnen worden georganiseerd. Te denken 
valt dan onder andere aan de romantische markten, Dickensdag in het Bagijnhof en zelfs de 
kermis op de Nieuwstraat. 

  
7. Sluiting: 

Om 20.50 uur sloot voorzitter Jan Mol de vergadering en bedankte een ieder voor zijn/haar 
inbreng. 

  

 De notulist, 

 

 Dirk Appel. 


